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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ DNE 31. BŘEZNA 2021

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ RVH 
 
prof. PaedDr. Radka Wildová, CSc. 
doc. Jakub Češka, Ph.D. 
doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. 
prof. PharmDr. Martin Doležal, Ph.D. 
prof. MUDr. Jana Dušková, DrSc., MBA 
Mgr. David Hurný 
doc. Radek Chlup, Ph.D. 
doc. RNDr. Vojtěch Kubíček, Ph.D. 
doc. PhDr. PaedDr. Anna Kucharská 
prof. Ing. Pavel Kotrba 
prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek 
prof. PhDr. Jiří Mareš, CSc. 
doc. Alena Nohavová, Ph.D. 

MUDr. Anna Olšerová 
prof. ThDr. Martin Prudký 
JUDr. Michal Říha 
Prof. MgA. Zuzana Sílová, Ph.D. 
prof. JUDr. Michal Skřejpek, DrSc. 
doc. MUDr. Alena Stoklasová, CSc. 
prof. RNDr. Luděk Sýkora, Ph.D. 
doc. RNDr. Jiří Tůma, DrSc. 
doc. MUDr. Felix Votava Ph.D.  
doc. PhDr. Jiří Vykoukal, CSc.  
prof. Ing. František Zahálka, Ph.D. 
 
 

 
OMLUVENÍ ČLENOVÉ RVH 

prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc., MBA  
prof. PhDr. Zdeněk Beneš, CSc. 
doc. PaedDr. Karel Jelen, CSc. 

Bc. Eliška Kryčerová 
doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. 
Miloš Špidlen, Ph.D. 

 
PŘÍTOMNÍ HOSTÉ  
 
Jiří Kučera (tajemník RVH UK) 
Mgr. Vojtěch Tomášek (RUK – OKVA) 
Kamila Klabalová (RUK – OKVA) 
RNDr. Jan Placht (RUK - OKVA) 

Mgr. Eva Benetková (RUK – OKVA) 
Mgr. Jakub Homolka, Ph.D. (RUK – OKVA) 
Ing. Hana Müllerová  (RUK -  OKVA)  
Mgr. Václav Müller (RUK – OKVA) 
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1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ 

 
1) Prof. Wildová: Zahájení zasedání RVH. 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

 

1) Prof. Wildová: představení programu jednání. 
2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK schválila program jednání 

pro proti zdrželi se hlasování 

22 0 0 

 

3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU Z JEDNÁNÍ RVH 24. ÚNORA 2021 

 
1) Kučera: K zápisu nebyly žádné připomínky. 
2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK schvaluje zápis z jednání 24. 2. 2021. 

pro proti zdrželi se hlasování 

20 0 1 

 

4. SCHVALOVÁNÍ STUDIJNÍCH PROGRAMŮ 
 

 
1) Prof. Prudký: Představení návrhu studijního programu. 
2) Prof. Prudký: Program je dobře zajištěn, má novou oborovou radu.  
3) Prof. Prudký: Humanitní panel navrhuje udělit oprávnění na 10 let.  
4) Prof. Skřejpek: Stanovisko společenskovědního panelu je obdobné. 
5) Hlasování:  

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let. 

pro proti zdrželi se hlasování 

23 0 1 

 

Fakulta ID Název 
Typ 
SP 

Forma Zpravodaj 

PedF 3747 Didaktika českého jazyka NMgr P 
prof. Skřejpek, 
doc. Češka 



 

Stránka 3 z 6 
 

Fakulty ID Název 
Typ 
SP 

Forma Zpravodaj 

HTF 990 Sociální a charitativní práce NMgr P, K doc. Dohnalová 

 
1) Kučera: Projednávání návrhu tohoto studijního programu je již přerušeno od 15. 7. 2019.  Při 

přerušení projednávání RVH požadovala doplnění. Vzhledem ke značně dlouhé době 
nečinnosti se nyní navrhuje v souladu s Akreditačním řádem UK stanovit lhůtu, ve které má 
fakulta možnost návrh doplnit. 

2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK z důvodů dlouhodobé nečinnosti ve věci žádosti o doplnění 
návrhu studijního programu, stanovuje lhůtu dle čl. 14 odst. 4 Akreditačního řádu do  
27. 4. 2021. 
V případě nedoplnění návrhu SP ve stanovené lhůtě, bude návrh SP projednán dle čl. 16 
odst. 1 písm. d. Akreditačního řádu.  

pro proti zdrželi se hlasování 

24 0 0 

 

 

Fakulty ID Název 
Typ 
SP 

Forma Zpravodaj 

FF 1137 Jihovýchodoevropská studia NMgr P doc. Vykoukal 

 
1) Kučera: Projednávání návrhu tohoto studijního programu je již přerušeno od 26. 8. 2019.  Při 

přerušení projednávání RVH požadovala doplnění. Vzhledem ke značně dlouhé době 
nečinnosti se nyní navrhuje v souladu s Akreditačním řádem UK stanovit lhůtu, ve které má 
fakulta možnost návrh doplnit. 

2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK z důvodů dlouhodobé nečinnosti ve věci žádosti o doplnění 
návrhu studijního programu, stanovuje lhůtu dle čl. 14 odst. 4 Akreditačního řádu do  
27. 4. 2021. 
V případě nedoplnění návrhu SP ve stanovené lhůtě, bude návrh SP projednán dle čl. 16 
odst. 1 písm. d. Akreditačního řádu.  

pro proti zdrželi se hlasování 

23 0 1 
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5. ZMĚNY GARANTŮ STUDIJNÍCH PROGRAMŮ 

 

 
1) Prof. Prudký: Humanitní panel projednal návrh na změnu garantky. S fakultou byly vyjasněny 

některé okolnosti ohledně odborné způsobilosti navrhované garantky. 
2) Prof. Prudký: Humanitní panel navrhuje souhlasit s navrženou změnou.  
3) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK souhlasí se změnou garantky. 

pro proti zdrželi se hlasování 

20 0 3 
 

6. PROJEDNÁNÍ HARMONOGRAMU AKREDITACÍ NA ROK 2021 

 
1) Prof. Wildová: Harmonogram vzešel z komunikace s fakultami. Fakulty byly osloveny s výzvou 

k doplnění harmonogramu pro rok 2021. Harmonogram pomáhá organizovat práci Rady a 
také má předejít vzniku nových studijních programů, které by se překrývaly s již 
uskutečňovanými studijními programy. Harmonogram byl již projednán Kolegiem rektora a 
Rozšířeným kolegiem rektora. 

2) Doc. Kubíček: Vzhledem k vysokému počtu studijních programů na UK by měly být případné 
záměry zcela nových studijních programů důkladně zdůvodněny. 
a) Prof. Wildová: V tomto smyslu je harmonogram projednáván na KR.  

3) Doc. Kucharská: Upozornění na překryv záměru studijního programu Klinická logopedie, který 
navrhuje Filozofická fakulta. Obdobný studijní program uskutečňuje Pedagogická fakulta. 

4) Doc. Chlup: Obdobně problematický se jeví návrh záměr zcela nového bakalářského studijního 
programu Poruchy řečové komunikace (FF a 1LF). 

5) Hlasování: 

RVH UK projednala Harmonogram akreditací 2021, přičemž bude dále jednáno o záměru 
bakalářského studijního programu Poruchy řečové komunikace a navazujícího 
magisterského studijního programu Klinická logopedie. RVH UK se bude 
harmonogramem dále zabývat a v případě nejasností se obrátí na fakulty s 
dotazy/doporučeními.  

pro proti zdrželi se hlasování 

22 0 0 
 

 

 

Fakulta Kód SP Název SP 
Typ 
SP 

Návrh na odvolání Návrh na jmenování 

FF B0231A090021 
Blízkovýchodní 
studia 

Bc. 
prof. Jitka Marečková, 
Ph.Dr., CSc. 

M. A. Tereza Jermanová, 
Ph.D. 
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7. INTEGRACE STUDIJNÍCH PROGRAMŮ 

 
1) Prof. Wildová: Vedení univerzity projevilo zájem snižovat počty studijních programů. 

Příležitostí pro to byla zejména institucionální akreditace, kde se nabízelo snižovat počty 
studijních programů, tam, kde byly překryvy. Proces integrace studijních programů však naráží 
na některá problematická místa vyplývající z otázek při uskutečňování takových integrovaných 
studijních programů, na kterých se případně podílí více fakult. V přípravě nástrojů pro 
integraci bude zapotřebí úzce spolupracovat se studijním odborem RUK. 

2) Prof. Prudký: Upozornění na specifickou situaci Sociální práce.  
a) Prof. Prudký: Studijní programy zabývající se sociální prací nyní uskutečňují tři fakulty, 

které mají zavedené plné studijní programy s kompletními učitelskými sestavami 
s návazností vědecké činnosti atd. Toto by se mělo nyní propojit. Samozřejmě každá 
fakulta by chtěla studijní program plně zajišťovat. Diskuse je tak velmi obtížná. 

3) Doc. Dolejší: Souhlas s tím, že technikálie a praktické problémy integrace by se měly začít řešit. 
4) Prof. Wildová: V diskuzích o integraci bude nutné zohledňovat otázku financování, ale i 

uplatnění studentů v praxi.  
a) Prof. Wildová: V současné chvíli se počítá s tím, že OKVA bude dále řešit materiál doplněný 

o připomínky s OSZS. 
 

8. HODNOCENÍ STUDIJNÍCH PROGRAMŮ 

 
1) Mgr. Tomášek: Fakultám bylo představeno plánované hodnocení studijních programů.  

a) Mgr. Tomášek: V dalším kroku se počítá s pilotáží systému, dále se seznámením s novým 
modulem SiS k hodnocení.  

b) Mgr. Tomášek: Fakulty budou pro pilotní hodnocení vybírat dva své studijní programy 
(alespoň jeden bakalářský a jeden navazující magisterský. 

2) Doc. Chlup: Neplánuje se tedy primárně nyní hodnotit studijní programy, kterým bylo uděleno 
oprávnění na 5 let? 
a) Mgr. Tomášek: Po diskusi nebylo doporučeno tyto studijní programy do pilotního 

hodnocení zahrnovat.   
3) Dr. Homolka: Představení vypořádání připomínek fakult k systému hodnocení. 
4) Prof. Prudký: Hodnocení by se mělo značně soustředit na proces hodnocení závěrečných prací. 

a) Dr. Homolka: Při hodnocení by mělo být vybráno několik závěrečných prací u nichž bude 
proces posuzování hodnocen. Neplánuje se hodnocení prací jako takových, ale procesu 
posuzování. 

5) Doc. Chlup: Navržené hodnocení mý být reflexivní a jeho cílem má být zlepšení studijních 
programů pokud možno neinvazivním způsobem. 

6) Mgr. Tomášek: Komunikaci s fakultami již do značné míry obohacují koordinátoři kvality.  
 

 



 

Stránka 6 z 6 
 

9. RŮZNÉ 

 
1) Prof. Wildová: Další zasedání RVH se uskuteční 28. dubna 2021 od 14:00. 
 


